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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, közigazgatási és 
területfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban 8 és fél milliárd forint összegű európai uniós 
támogatás érkezik Szombathelyre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent, hogy – hosszas szakmai előkészítő munka után – 8 és fél milliárd forint
érkezik  a  szombathelyi  felújításokra.  Ezt  a  pénzt  a  városvezetés  az  utakra,  járdákra,  hidakra,
kerékpárutakra, parkokra és parkolókra kívánja fordítani.

A  hírek  szerint  ez  az  összeg  az  európai  uniós  TOP  Plusz  forrásból  származik,  illetve  az
Államkincstár már jóvá is hagyta a vonatkozó szakmai dokumentumokat

A fentiekre tekintettel kérdezem, hogy valóban rendelkezésre áll-e ez a pénz (akár az Európai Unió,
akár a kormány döntése által) Szombathely számára?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Balassa Péter


